

معلومات خاصة ببطاقة فيزا المدينة

Information about your VISA debit card

4 ways to activate your card & create your Pin

٤ طرق لتفعيل بطاقتك وإنشاء الرقم السري

01

Download/ Register in banki Mobile app. , then select from the side menu (Cards) & follow the card activation steps

banki
mobile
by Crédit Agricole

قم بتحميل والتسجيل في تطبيق بنكي موبايل ، اختار من قائمة خدمات (البطاقات) تفعيل البطاقات

02

Visit your nearest CAE ATM, insert your card & follow the card activation steps

ATM
by Crédit Agricole

قم بزيارة اقرب ATM كريدي أجريكول ، ادخل البطاقة واتبع خطوات التفعيل

03

Register in banki online service through (www.ca-egypt.com). The inactive cards will appear after login

Online
by Crédit Agricole

قم بالتسجيل في خدمة بنكي أونلاين من خلال الصفحة الرئيسية. (www.ca-egypt.com) وسيظهر بها البطاقات الغير مفعلة

04

- Call 19191 from your registered mobile number at Crédit Agricole,
- Select the language then follow the steps
- Prepare your National ID & physical card during the activation process

Phone
by Crédit Agricole

- اتصل ب ١٩١٩١ من هاتفك المحمول المسجل لدى البنك
- اختر اللغة ثم اتبع الخطوات
- احتفظ بالرقم القومي وبطاقة كريدي أجريكول خلال عملية تفعيل البطاقة

Your 1st transaction must be cash withdrawal / balance inquiry from any ATM or a physical transaction with PIN entry at shops
أول معاملة للبطاقة يجب أن تكون سحب نقدي / استعلام عن الرصيد من أي ماكينة صراف آلي أو معاملة شراء بادخال ال PIN code في المحلات

Benefits!

المميزات!

Contactless cards features (Wave & Go)

- Maximum transaction amount without entering PIN code is EGP 600 or it's equivalent.
- Maximum daily count of contactless transactions are 5 transactions:
- After daily contactless transactions consumption, all subsequent transactions during the day will require entering the card and the PIN code.



Safe shopping (Online shopping)

- All online shopping transactions are secured by a PIN
- Online shopping PIN will be sent via SMS on your registered mobile with every new transaction.



Happy points ... More to happiness

Because your happiness matters, we are bringing to you a new loyalty program to reward you each time you transact using your cards or banki channels.



Enjoy your Debit card

- It can be used for purchases at shops, online shopping, and cash withdrawals inside Egypt and abroad.
- Use same PIN for purchases at shops & cash withdrawal



خصائص البطاقات اللائقلمسية (Wave & Go)

- الحد الأقصى لمعاملة الشراء بدون PIN Code ٦٠٠ جم أو ما يعادلها بالعملة الأجنبية
- الحد الأقصى لعدد معاملات الشراء اليومية ٥ معاملات
- بعد استهلاك حد معاملات الشراء اليومية، ستتطلب جميع معاملات الشراء التالية إدخال البطاقة وال PIN Code

Safe shopping (معاملات الشراء عبر الإنترنت)

- تأمين جميع معاملات الشراء عبر الإنترنت برقم سري
- سيصلك SMS برقم سري جديد مع كل معاملة شراء جديدة عبر الإنترنت

Happy points ... السعادة بقت زيادة

دلوقتي السعادة بقت زيادة.. كريدي أجريكول يقدّم لك برنامج المكافآت الجديد Happy Points اللي بيكافئك على معاملاتك من خلال البطاقات أو خدماتنا الرقمية.

استمتع بالبطاقة المدينة

- يمكن استخدام البطاقة في معاملات الشراء في المحلات وعبر الانترنت والسحب النقدي داخل وخارج مصر
- يمكن استخدام رقم سري موحد لمعاملات الشراء في المحلات ومعاملات السحب النقدي